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Året 2023 i BHE 

Hvis vi ser lidt på hvad BHE har stået bag af arrangementer i løbet i af året: 

- Fastelavn i Bindslev, sammen med Meningsrådet, Spejderne og Dagli Brugsen, omkring 130 voksne 
og børn i sognehuset 

- Skt. Hans aften, bålet blev desværre aflyst pga. tørken men til gengæld lavede vi en spis sammen 
aften – vi satser på at lave en rigtig Skt. Hans aften i 2024 

- ”Bindslev spiser sammen” sammen med Dagli Brugsen. Vi havde 2 arrangementer i 2023 med 
omkring 150 deltagere på Bindslev skole da vi fik besøg af kokken Claus Holm og knap så mange til 
den udendørs sommer grillfesten på stadion – det regnede KRAFTIGT helt frem til starten kl. 18 

- Torvemarked, 4 lørdage og natmarked 
- Andebankospil med fællesspisning   
- Juletræstænding  
- Adventesfesten 

Alt i alt MANGE arrangementer som BHE er indblandet i hen over året. Hvorfor så det? Vi i bestyrelsen 
prioriterer det sociale i vores by meget højt. Vi mener det er vigtigt, folk kommer ud og snakke med 
hinanden og forhåbentligt snakke med nogle fra byen de ikke lige plejer at snakke med. Så vi på den måde 
kan være med at skabe et godt nabonetværk i byen. 

Lad mig med det samme give en kæmpe tak til vores frivillige i ”Event gruppen” der laver flere af disse 
arrangementer og til de forskellige foreninger vi samarbejder med – Tusind tak for hjælpen, det betyder 
rigtig meget for os og for byen! 

Andre ting vi har fået året til at gå med ������ 

- Holde lidt øje med hvordan det gik med området ved fisketrappen – der venter et stort stykke 
arbejde endnu vedr. genetableringen… 

- Dele gratis rundstykker til torvemarked uge 30 
- Hjælp til Bindslev Ny Musikfestival  
- Juletræer i Bindslev.   
- Julefrokost med de positive 
- Energipark Elkær, det største projekt i Bindslevs historie – 1 mia. kr. Et samarbejde mellem Euro 

Wind, Varmeværkerne i Bindslev og Tversted, Tversted borger- og turistforening og BHE. Det har 
taget utrolig meget af vores tid, ufattelig mange møder. Men det er endt ud i en meget fornuftig 
aftale mellem Euro Wind og os 4 her i 9881. Nu bliver det spændende at se hvad der sker i 
kommunen mv i løbet af året vedr. dette projekt. Lige nu er det blevet godkendt af kommunen for 
2 gang og er gået videre i forløbet (sammen med projektet med solceller på Brakholt) 

- Lave et nyt medlemssystem for vores erhvervsmedlemmer. Vi startede året med 32 
erhvervsmedlemmer, så lavede vi et anderledes kontingent, så medlemmerne kunne vælge om de 
sammen med kontingentet ville have annonce på kalenderen og måske også guiden og få en stor 
besparelse. Dette ville lette os i bestyrelsen for at komme og spørge det samme medlem og 
sponsor støtte flere gange om året. MEN det faldt desværre helt til jorden og vi havde næsten 



ingen erhvervsmedlemmer ved udgangen af 2023 og heller ingen kalender eller guide – hvilket også 
kan ses i regnskabet. Efterfølgende blev bestyrelsen enige om at prøve at presse dem én gang mere 
og det har nu båret frugt og vi har fået mange af medlemmerne tilbage igen plus nogle nye. I 
øjeblikket arbejder vi hårdt på at gjort guiden klar til i år.  

Så alt i alt har vi ikke gået og kedet os i 2023. 

 

Hvad bringer fremtiden for BHE? 

- Energipark Elkær. Det bliver spændende at følge hvordan det vil ende. Vi  en aftale som kommer 
HELE området til gode f.eks. med billig strøm i vores stikkontakter. Måske på sigt kunne lave, 
finaseret af Energiparken, et eller andet som ville kunne trække turister til området. 

- Å-projektet omkring elværket. Nu skal det store arbejde med at gøre hele det område pænt og 
dejligt igen. Så vi igen kan bruge området til at mødes på når vi skal ud og nyde naturen. Der ligger 
1 mill. fra Nordea fonden og andre penge fra andre fonde til at gøre området fra broen inde i byen 
og ud til Elværket flot og lækkert – ”Den grønne kulturarv” hedder projektet. Der bliver inden så 
længe indkaldt til borgermøde vedr. dette. 

- Vi gentager alle de forskellige arrangementer igen i år. 
- Vi forsætter med at arbejde med vores erhvervsmedlemmer. 

 

En STOR tak til: 

- Min Bestyrelse. Vi har et rigtig godt samarbejde, vi supplerer hinanden rigtig godt med forskellige 
kompetencer, livserfaring osv. 

- Til områdes borgere som betaler kontingent til BHE. Og til alle dem der kommer til de forskellige 
arrangementer vi laver. Det er lønnen at se der kommer nogle til de ting vi laver! 

-  En særlige tak til ”By midt pedellerne” og ”De positive” og alle de andre som hjælper byen med at 
passe bede, feje rundt omkring, slå græs, sætte lys på juletræerne, flag og stænger op og ned osv. 
osv. – ALLE dem der er med til at gøre VORES by et dejligt sted at bo! 

Vi håber at I er tilfredse med det vi går og laver. Ris, ros og idéer modtages gerne på mail eller bare tag fat i 
en af os. 

Tak for den store opbakning vi har fået igennem året både fra byens borgere, foreninger og 
erhvervsdrivende – TAK! 


